
ΣΥΣΚΕΨΗ ΣΤΟΥ ΜΑΞΙΜΟΥ
Το πρόβλη μα της διαφθοράς στην Αστυ-u /, p 

νομία και η εισαγγελική έρευνα που διεξά- Λ .5 
γει ο κ. Γεράκης συζητήθηκαν και στη σύ- V* I γ 
σκέψη που πραγματοποιήθηκε χθες το με- \ χ 
σημέρι στο Μέγαρο Μαξίμου υπό την προε- \ 
δρίατου Πρωθυπουργού Κ.Σημίτη.Στη σύ
σκεψη έλαβαν μέρος ο υπουργός Δημόσιας

- Τάξης Γ. Ρωμαίος, ο γενικός γραμματέας 
• του υπουργείου Ιω. Παπαδογιαννάκης, ο 

γενικός γραμματέας του υπουργικού συμ-
] βουλίου Σ. Κοσμίδης και ο νομικός σύμβου

λος του Πρωθυπουργού Γ. Παπαδη μητρι
ού.

Μετά το τέλος της σύσκεψης; στα πλαί- 
- σια της οποίας συζητήθηκαν κυρίως τα μέ- 
ς τρα για την εγκληματικότητα, τη δασοπυ- 
] ρόσβεση και τηνηχορύπανση, ο κ. Ρωμαίος,
i χωρίς να παραδεχτεί πως υπάρχει ιδιαίτερη 
,- έξαρση στη διαφθορά, δήλωσε: «Είναι στη 

διάθεση του εισαγγελέα όσα στοιχεία θέλει 
ί- και ευχόμαστε να έχει κάποιο αποτέλεσμα 
- όσον αφορά την αντιμετώπιση της διαφθο- 
- ράς. Εμείς έχουμε αποφασίσει να αντιμετω- 
:- πίσουμε τα προβλήματα της διαφθοράς με 
ι- αποφασιστικότητα και σε συνεργασία με 

τους εισαγγελείς».


